
Referat	bestyrelsesmøde	

Dato:		 01.11.2021	
Deltagere:		 Lars,	Chris8na	A,	Janni	og	S8ne	(ref.)	 		

Stald	og	opstaldere	
	 	Opfølgning	på	ny	høordning.	Det	fungere	og	der	fortsæGes	derfor	uden	hønet	og		
med	de	ændrede	mængder.	
	 	
Faciliteter	
	 Højtaler/	mikrofon	i	dommerrum	er	i	dårlig	stand.		
	 Bestyrelsen	forhører	i	netværk	om	nogen	har	forstand	på	deGe	–	der	laves	ligeledes		
et	opslag	på	FB	for	at	spørge	øvrige	medlemmer	om	eksper8se	på	området.		

Arrangementer		
	 Fredagshyggearrangement:	Der	er	lavet	plan	for	arrangementet,	som	offentliggøres		
på	FB.		
	 Der	er	lavet	plan	over	forberedelserne.	

	 Jueoptog:	Vi	er	blevet	spurgt	om	vi	vil	deltage	i	optoget	den	19.12.2021	kl.	13.00.		
	 Der	laves	opslag	på	FB	med	mulighed	for	8lmelding.		
	 Mødested:		

Undervisning	
	 Halte	heste.	Vi	er	fortsat	udfordret	af	et	par	af	elevhestene	som	ikke	kører	fuldt	ud.		
	 Der	er	enighed	om,	at	venteliste	foretrækkes	frem	for	overforbrug	af	de	heste	som		
fungere.		
	 Der	kigges	fortsat	eVer	nye	elevheste,	men	udbud	og	eVerspørgsler	er	fortsat	stort		
på	markedet.		

	 Der	er	ansat	ny	underviser	pr.	01.12.2021.	Ny	underviser	har	flere	uddannelser		
indenfor	træning	og	undervisning	og	vi	glæder	os	8l	at	tage	imod	hende.	

Generelt	 	
	 		
	 Stævneudvalg	og	støGeklubben	inviteres	8l	et	fællesmøde	med	bestyrelsen	i		
december	måned,	bla	for	planlægning	af	årshjul	for	kommende	år.		



Næste	møde			
	 AZoldes	den	29.11.2021	
	 Punkter	8l	kommende	møde:	
	 Kommunika8on	mellem	bestyrelse,	stald,	stævneudvalg	m.m.	
	 Sponsor	
	 Opfølgning	på	FB,	hjemmeside	m.m.			
	 Skabe	som	ikke	er	i	brug	–	status	fra	plan	af	den	09.09.2021.


